



តើលក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិតនៅតែបន្តអនុវត្តដែរឬទេ? លក្ខខណ្ឌនេះនៅតែអនុវត្ត ដោយមានករណីលើកលែងមួយចំនួន លក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិត (បទបញ្ជារបស់មន្ត្រីសុខាភិបាល លេខ 21-03) របស់ខោនធី

Alameda សម្រាប់ទីកន្លែងសាធារណៈនៅតែមានសុពលភាពសម្រាប់ពលរដ្ឋទាំងអស់ដែលមានអាយុចាប់ពី 2 ឆ្នាំឡើងទៅ។ រដ្ឋបន្ទុកណាត់ឱ្យពាក់ម៉ាស់សម្រាប់អ្នកដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំងទាំងអស់នៅទីកន្លែងសាធារណៈ និងសម្រាប់បុគ្គលទាំងអស់ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងពេលគឺនៅកន្លែងថែទាំសុខភាព មធ្យោបាយធ្វើដំណើរសាធារណៈ បរិវេណសាលារៀន K-12 និងកន្លែងថែទាំមនុស្សពេញវ័យ និងមនុស្សចាស់។ ការលើកលែងលក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់នៅក្រោមបទបញ្ជានេះអនុញ្ញាតឱ្យដោះម៉ាស់ចេញនៅកន្លែងដែលការចេញចូលមានការគ្រប់គ្រងល្អប្រសើរ ដែលមានការជួបជុំជាទៀងទាត់ ហើយបុគ្គលទាំងអស់បានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ។

តើមានការផ្លាស់ប្តូរអ្វីខ្លះនៅក្រោមករណីលើកលែងលក្ខខណ្ឌម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិត?

បទបញ្ជាមន្ត្រីសុខាភិបាលលេខ 21-04 របស់ខោនធី Alameda អនុញ្ញាតឱ្យពលរដ្ឋដោះម៉ាស់នៅទីកន្លែងដែលការចេញចូលមានការគ្រប់គ្រងល្អប្រសើរ ដូចជាការិយាល័យនៅទីកន្លែងបិទជិត កន្លែងហាត់ប្រាណ និងមណ្ឌលហាត់កាយសម្ព័ន្ធផ្សេងទៀត យានយន្តសម្រាប់បុគ្គលិកធ្វើការផ្លូវនាយ ការជួបជុំបែបសាសនា និងរាល់ការជួបជុំដែលមានការរៀបចំផ្សេងទៀតរបស់បុគ្គលដែលជួបជុំគ្នាជាទៀងទាត់ ប្រសិនបើលក្ខខណ្ឌខាងក្រោមទាំងអស់ត្រូវបានបំពេញ៖

- មានមនុស្សមិនលើសពី 100 នាក់
- និយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីអាចគ្រប់គ្រងផ្លូវចូលទៅកាន់ការចូលទៅកាន់ទីកន្លែង ហើយទីកន្លែងពុំបានបើកសម្រាប់សាធារណជនទូទៅ។
- និយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីបញ្ជាក់ថា បុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលទៅក្នុងបរិវេណកន្លែងបិទជិតបានចាក់វ៉ាក់សាំង COVID-19 ពេញលេញ។
- និយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីការពារមិនចូលទៅកាន់ទីកន្លែងបិទជិតចំពោះបុគ្គលដែលបានចេញ ឬទទួលស្គាល់ថាមានរោគសញ្ញាពាក់ព័ន្ធនឹងជំងឺ COVID-19 ដូចជា ក្អក ឬក្រិនក្តៅ និងបិទស្លាកផ្សព្វផ្សាយអំពីការវាយតម្លៃរោគសញ្ញាដោយខ្លួនឯងនៅជុំវិញបរិវេណខាងក្រៅទីកន្លែង។ និង
- និយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីរក្សាទុកបញ្ជីឈ្មោះដែលបង្ហាញអត្តសញ្ញាណរបស់បុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលទៅកាន់ទីកន្លែងបិទជិត។

តើក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម និងម្ចាស់កម្មវិធីនឹងធ្វើដំណើរដាក់ម៉ាស់តើអតិថិជន និងអ្នកចូលរួមបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ បានយ៉ាងដូចម្តេច?

និយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីអាចប្រើប្រាស់ជម្រើសណាមួយនៅក្នុងចំណោមជម្រើសទាំងបួនខាងក្រោម ដើម្បីជាកត្តាដាក់ម៉ាស់អំពីការចាក់វ៉ាក់សាំង៖

1. បណ្តាចាក់វ៉ាក់សាំងដែលចេញដោយ CDC ឬដៃនយុត្តាធិការរបស់រដ្ឋាភិបាលបរទេស ដែលមានឈ្មោះអ្នកដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំង

ប្រភេទវ៉ាក់សាំងដែលបានចាក់ និងកាលបរិច្ឆេទដែលបានចាក់ដូសនីមួយៗ។

2. រូបថត ឬច្បាប់ចម្លងនៃបណ្តាចាក់វ៉ាក់សាំងជាឯកសារវិទ្យុស្តីទុកនៅក្នុងទូរសព្ទ ឬឧបករណ៍អេឡិចត្រូនិកផ្សេងៗ។
3. ឯកសារចាក់វ៉ាក់សាំងពីអ្នកផ្តល់សេវាថែទាំសុខភាពទាំងជាឯកសារខាងក្រៅ ឬឯកសាររក្សាទុកនៅក្នុងទូរសព្ទ ឬឧបករណ៍អេឡិចត្រូនិកផ្សេងៗទៀត។
4. កំណត់ត្រាវ៉ាក់សាំង COVID-19 ឌីជីថលផ្ទាល់ខ្លួនដែលចេញដោយរដ្ឋកាលីហ្វ័រញ៉ា និងមាននៅលើគេហទំព័រ <https://myvaccinerecord.cdph.ca.gov/> ឬឯកសារស្រដៀងគ្នាដែលចេញដោយរដ្ឋ អាជ្ញាធរមូលដ្ឋាន ឬដៃនយុត្តាធិការបរទេសផ្សេងទៀត។

សម្គាល់៖ អត្តសញ្ញាណរបស់បុគ្គលទាំងអស់ត្រូវបញ្ជាក់ដោយប្រើប្រាស់អត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថតដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាល (លេខសម្គាល់) ដូចជា លេខសម្គាល់ (ID) រដ្ឋបណ្តើកបរ ឬលិខិតឆ្លងដែនជាដើម។

តើនរណាខ្លះដែលត្រូវបានចាត់ទុកថាបាន "ចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ"?

បុគ្គលម្នាក់ត្រូវបានចាត់ទុកថា "ចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ" ក្នុងរយៈពេល ពីរសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីចាក់ដូសទីពីរសម្រាប់ប្រភេទវ៉ាក់សាំងពីរដូស ដូចជា Pfizer ឬ Moderna ឬរយៈពេលពីរសប្តាហ៍បន្ទាប់ពីចាក់មួយដូសសម្រាប់វ៉ាក់សាំងប្រភេទមួយដូស ដូចជា Johnson & Johnson/J&J។ ការចាក់វ៉ាក់សាំងដូសជំរុញមិនមែនជាលក្ខខណ្ឌចាំបាច់ដើម្បីកំណត់ថាបាន "ចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញ" ឡើយ។

សម្រាប់បញ្ជីឈ្មោះទីកន្លែងចាក់វ៉ាក់សាំងដែលនៅជិតអ្នក សូមចូលទៅកាន់ <https://linktr.ee/AlamedaCountyOHE> និងសម្រាប់ការជំនួយលើការកំណត់ពេលណាត់ជួប សូមទូរសព្ទទៅលេខ 510-208-4VAX (510-208-4829)។



តើធ្វើដូចម្តេច

ប្រសិនបើអនីតិជនពុំមានអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណមានរូបថតដើម្បីពិនិត្យ ធៀបជាមួយនិងឯកសារបញ្ជាក់អំពីការចាក់វ៉ាក់សាំង?

ក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម ឬអ្នកខិតខំប្រឹងប្រែងឱ្យអស់ពីលទ្ធភាពដើម្បីត្រួតពិនិត្យ ឯកសារបញ្ជាក់ការចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់អនីតិជនធៀបជាមួយឯកសារ បញ្ជាក់អត្តសញ្ញាណមួយចំនួន។ ឧទាហរណ៍ ប្រសិនបើ អនីតិជនមិនមានអត្តសញ្ញាណប័ណ្ណដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាលទេ នោះលេខសម្គាល់សាលារៀន ឬការផ្ទៀងផ្ទាត់ពីឪពុកម្តាយសិស្សគ្រប់គ្រាន់ហើយ។

តើព័ត៌មានអ្វីខ្លះដែលនិយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីត្រូវប្រមូលពីបុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលទៅក្នុងកន្លែងបិទជិត តើនិយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីត្រូវរក្សាទុកព័ត៌មាននោះរយៈពេលប៉ុន្មាន ហើយតើវាត្រូវបញ្ជូនទៅនាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈខោនធី Alameda ដែរឬទេ?

បញ្ជីឈ្មោះត្រូវមាននាមខ្លួន និងនាមក្រកូល ព័ត៌មានទំនាក់ទំនង (លេខទូរសព្ទ និង/ឬអ៊ីមែល) និងការបញ្ជាក់ថាគេបុគ្គលបានចាក់ វ៉ាក់សាំងពេញលេញដែរឬទេ។ និយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីត្រូវរក្សាទុក ព័ត៌មានអត្តសញ្ញាណរយៈពេល **60 ថ្ងៃ**។ បញ្ជីឈ្មោះនេះមិនចាំបាច់ដាក់ជូននាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈ ខោនធី Alameda ឡើយ។ ប្រសិនបើមានការផ្ទុះជំងឺ COVID-19 នៅក្នុងកម្មវិធីជួបជុំ នោះអ្នកស៊ើបអង្កេតជំងឺ COVID-19 របស់នាយកដ្ឋានសុខភាពសាធារណៈខោនធី Alameda នឹង ទាក់ទងដើម្បីស្នើសុំបញ្ជីឈ្មោះនេះ។

ចុះចំពោះអ្នកដែលមិនទាន់មានសិទ្ធិ ឬមានការលើកលែងត្រឹមត្រូវ ពីការចាក់វ៉ាក់សាំង?

ប្រសិនបើនិយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីអនុញ្ញាតចូលសម្រាប់បុគ្គលដែលមិនអាចចាក់វ៉ាក់សាំងបាន ឧទាហរណ៍ ដោយសារអាយុ ស្ថានភាពសុខភាព ឬជំនឿសាសនារបស់ពួកគេ នោះបុគ្គលទាំងអស់ដែលមានវត្តមាននៅកន្លែងជួបជុំបិទជិតត្រូវតែ ពាក់ម៉ាស់នៅក្នុងរយៈពេលនៃកម្មវិធីនោះ។

តើបុគ្គលដែលបានឆ្លងជំងឺ COVID-19 ពីមុន ឬបានធ្វើតេស្ត អវិជ្ជមានជំងឺ COVID-19 អាចដោះម៉ាស់ នៅទីកន្លែងដែលមាន ការគ្រប់គ្រងដែរឬទេ?

សម្រាប់គោលបំណងនៃបទបញ្ជានេះ ទាំងប្រវត្តិនៃការឆ្លង COVID-19 ពីមុន ឬការធ្វើតេស្ត COVID-19 អវិជ្ជមាន មិនអាចប្រើជំនួសឯកសារចាក់វ៉ាក់សាំងបានឡើយ។

តើក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម ឬអង្គការផ្សេងទៀតត្រូវ អនុវត្តវិធានការសុវត្ថិភាពអ្វីខ្លះ ដើម្បីអនុញ្ញាតឱ្យដោះម៉ាស់ចេញនៅ កន្លែងបិទជិត?

សម្រាប់ក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម ឬអង្គការដែលចង់ផ្តល់ទីកន្លែងបិទជិតដែលអាចដោះម៉ាស់ចេញ បាន នោះត្រូវអនុវត្តវិធានការសុវត្ថិភាពអប្បបរមាដូចខាងក្រោម៖

1. បុគ្គលទាំងអស់ត្រូវចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញនៅក្នុងទីកន្លែង ដែលអាចដោះម៉ាស់ចេញបាន។ លក្ខខណ្ឌនេះពុំមានករណីលើកលែងឡើយ (ឧទាហរណ៍ ករណីនេះរាប់បញ្ចូលទាំងកុមារដែលមិនទាន់អាចចាក់វ៉ាក់សាំង និងបុគ្គលដែលត្រូវបានលើកលែងពីការចាក់វ៉ាក់សាំងដោយ សារបញ្ហា

2. មិនអាចមានមនុស្សលើសពី 100 នាក់មានវត្តមាននៅទីកន្លែងទាំងនេះទេ។ បុគ្គលដែលត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅក្នុងទីកន្លែងដែលអាច ដោះម៉ាស់ចេញបាន ត្រូវតែស្ថិតនៅក្នុងក្រុមដែលចូលរួមក្នុងការងារ ឬសកម្មភាពជាប្រចាំ។ ភ្ញៀវ ឬអ្នកទស្សនាផ្សេងទៀតមិនត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យចូលទៅក្នុង បរិវេណនោះទេ ទោះបីជាពួកគេបានពាក់ម៉ាស់ ឬចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញក៏ដោយ ដោយមានករណីលើកលែងមួយចំនួនតូច ដែលភ្ញៀវអាចចូលទៅក្នុងទីកន្លែងនោះតែមួយរយៈពេលខ្លី ប៉ុណ្ណោះ (តិចជាង 15 នាទី) ហើយមិនចាំបាច់បង្ហាញភស្តុតាងនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងឡើយ ប៉ុន្តែត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅក្នុងរយៈពេលនៃការទស្សនារបស់ខ្លួន។
3. សូមពិនិត្យមើល [ការណែនាំបណ្តោះអាសន្នរបស់រដ្ឋសម្រាប់ប្រព័ន្ធខ្យល់ ការប្រោះ និងកណ្តាតខ្យល់នៅក្នុងបរិយាកាសទីកន្លែងបិទជិត និងពិចារណាទៅលើការអនុវត្តយុទ្ធសាស្ត្រដែលសមស្រប។](#)
4. អ្នកដែលមានវត្តមានចូលរួមមិនត្រូវមានរោគសញ្ញា COVID-19 ឡើយ។ និយោជកនៅតែត្រូវបានគម្របឱ្យត្រួតពិនិត្យខ្លួនឯងដើម្បីរក រោគសញ្ញា COVID-19 ហើយមិនត្រូវចាកចេញពីផ្ទះឡើយ ប្រសិនបើពួកគេមិនស្រួលខ្លួន ដោយមានរោគសញ្ញាថ្មី ឬមិនអាចពន្យល់បានរហូតទាល់តែពួកគេធ្វើតេស្ត ហើយបើមិនដូច្នោះទេ ត្រូវអនុវត្តតាមវិធានស្តីពីការដាក់ខ្លួននៅដាច់ដោយឡែក និងការធ្វើចត្តាឡីស័ក [ប្រសិនពាក់ព័ន្ធ \(សម្រាប់ព័ត៌មានបន្ថែម សូមចូលទៅកាន់ <https://covid-19.acgov.org/isolation-quarantine>\)](https://covid-19.acgov.org/isolation-quarantine) និង
5. បុគ្គលទាំងអស់នៅតែត្រូវបានអនុញ្ញាតឱ្យពាក់ម៉ាស់គ្រប់ពេលវេលា សូម្បីតែនៅទីកន្លែងដែលអាចដោះម៉ាស់ចេញបាន ប្រសិនបើពួកគេចង់ពាក់ម៉ាស់នោះ។



តើធ្វើដូចម្តេច ប្រសិនបើមានការផ្ទុះជំងឺ ឬការចម្លង COVID-19 នៅទីកន្លែងនោះ?

ប្រសិនបើក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម ឬអង្គការមានការ **ចម្លង COVID-19នៅទីកន្លែងនោះ** នោះមន្ត្រីសហគមន៍អាចផ្អាក ឬលុបចោលការអនុញ្ញាតឱ្យនិយោជក ឬម្ចាស់កម្មវិធីបន្តសកម្មភាពកន្លែងបិទជិតដោយពុំពាក់ម៉ាស់។

ចុះយ៉ាងដូចម្តេចដែរ ប្រសិនបើមានបុគ្គលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំងតែម្នាក់នៅក្នុងក្រុមដែលមានសុខភាពល្អ ដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងដោយសារតែការលើកលែងផ្នែកវេជ្ជសាស្ត្រ ឬសាសនា? តើទាំងអស់គ្នាអាចដកម៉ាស់ចេញបាន លើកលែងតែបុគ្គលដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង?

បទបញ្ជានេះមិនអនុញ្ញាតឱ្យនរណាម្នាក់ដោះម៉ាស់ចេញឡើយ ប្រសិនបើមានវត្តមានរបស់ បុគ្គលណាម្នាក់ដែលមិនបានចាក់វ៉ាក់សាំង ទោះបីជាពួកគេមានការលើកលែងដោយសារសាសនា ឬវេជ្ជសាស្ត្រក៏ដោយ។

តើការលើកលែងសម្រាប់ការពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិតនេះអនុវត្តចំពោះស្ថាប័នសាសនាជូនសាធារណជន ប្រសិនបើអ្នកចូលរួមទាំងអស់បានចាក់វ៉ាក់សាំងគ្រប់ៗគ្នា?

ត្រូវហើយ ស្ថាប័នសាសនា (ដូចជា ព្រះវិហារ សាលាប្រជុំ វិហារគំរូរាម វត្តអារាម។ល។) នឹងត្រូវចាត់វិធានការបិទជិតដូចខាងក្រោម៖

- គ្រប់គ្រងច្រកចូលទាំងអស់ទៅកាន់កន្លែង
- ការពារមិនចូលទៅកាន់ទីកន្លែងបិទជិតចំពោះបុគ្គលដែលបានចេញ ឬទទួលស្គាល់ថាមានរោគសញ្ញាពាក់ព័ន្ធនឹងជំងឺ COVID-19។
- រក្សាបញ្ជីឈ្មោះដើម្បីកំណត់អត្តសញ្ញាណបុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលទៅក្នុងបរិវេណកម្មវិធី។

ពាក់ព័ន្ធនឹងការកំណត់ចំនួនមនុស្ស 100 នាក់ ចុះដូចម្តេចដែរ ប្រសិនបើការិយាល័យមួយមានបុគ្គលិក 150 នាក់ ប៉ុន្តែពួកគេធ្វើការជាក្រុមតិចជាង 100 នាក់? តើការិយាល័យដែលមានបុគ្គលិកលើសពី 100 នាក់អាចបែងចែកទៅជាន់ដាច់ដោយឡែកពីគ្នាបានដែរឬទេ ដើម្បីឱ្យជាន់នីមួយៗមានមនុស្សមិនលើសពី 100 នាក់?

ត្រូវហើយ ការិយាល័យ ឬកន្លែងធ្វើការផ្សេងទៀតដែលមាននិយោជិកលើសពី 100 នាក់អាចបែងចែកបុគ្គលិកទៅជាជាន់ ឬកន្លែងធ្វើការមានរបាំងខណ្ឌដែលមានបុគ្គលិកមិនលើសពី 100 នាក់ ដើម្បីអាចដោះម៉ាស់ចេញនៅទីកន្លែងទាំងនេះ លុះត្រាតែលក្ខខណ្ឌផ្សេងទៀតនៃបទបញ្ជាត្រូវបានបំពេញ។ ទោះបីយ៉ាងណា ម៉ាស់ត្រូវតែពាក់នៅក្នុងបរិវេណប្រើប្រាស់រួមទាំងអស់រួមទាំងសាលប្រជុំ និងបន្ទប់សន្តិសុខ ប្រសិនបើនិយោជិកដែលធ្វើការនៅក្នុងក្រុមកន្លែងធ្វើការដាច់ដោយឡែកពីគ្នាមិនលើសពី 100 នាក់ ត្រូវស្ថិតនៅទីកន្លែងតែមួយនៅក្នុងពេលតែមួយ ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងឡើយ។

ជាងនេះទៅទៀត បុគ្គលទាំងអស់ត្រូវពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងធ្វើការ ប្រសិនបើនិយោជិកមកពីកន្លែងធ្វើការផ្សេងទៀតចូល និងស្ថិតនៅទីនោះលើសពី 15 នាទី ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់ភ្ញៀវនោះឡើយ

។ វិធានការនេះនឹងទប់ស្កាត់លទ្ធភាពនៃការរីករាលដាលជំងឺ COVID-19 ពីក្រុមនិយោជិកដែលមិនបានពាក់ម៉ាស់មួយទៅក្រុមនិយោជិកមួយទៀត។

ប្រសិនបើមានបុគ្គលម្នាក់ដែលយើងមិនដឹងអំពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់គាត់ចូលទៅកន្លែងធ្វើការ តើបុគ្គលទាំងអស់ដែលនៅកន្លែងធ្វើការនោះត្រូវពាក់ម៉ាស់ដែរឬទេ? ប្រសិនបើយើងពិនិត្យស្ថានភាពចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់ភ្ញៀវ តើយើងអាចដោះម៉ាស់ចេញដែរឬទេ?

អត់ទេ ប្រសិនបើមានភ្ញៀវចូលទៅកាន់ទីកន្លែងដែលមានការគ្រប់គ្រងដែលមានបុគ្គលពុំបានពាក់ម៉ាស់យោងតាមលក្ខខណ្ឌនៃបទបញ្ជានេះ នោះបុគ្គលទាំងអស់ដែលមានវត្តមានត្រូវតែពាក់ម៉ាស់ដោយមិនគិតពីស្ថានភាពនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងរបស់ភ្ញៀវ ដោយមានករណីលើកលែងមានកម្រិតចំពោះការពាក់ម៉ាស់ ប្រសិនបើភ្ញៀវចូលទៅទីកន្លែងនោះតែមួយរយៈពេលខ្លី (កិច្ចជាង 15 នាទី)។ នៅក្រោមករណីលើកលែងមានកម្រិតនេះ ភ្ញៀវមិនចាំបាច់បង្ហាញភស្តុតាងនៃការចាក់វ៉ាក់សាំងទេ ប៉ុន្តែត្រូវពាក់ម៉ាស់សម្រាប់រយៈពេលដែលពួកគេស្ថិតនៅទីកន្លែងនោះ។

តើបុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលទៅកាន់ទីកន្លែងដែលមានការគ្រប់គ្រង ត្រូវពិនិត្យរោគសញ្ញា COVID-19 មុនពេលចូលដែរឬទេ? តើបុគ្គលដែលចូល អាចប្រើប្រាស់ការវាយតម្លៃខ្លួនឯង ឬបញ្ជាក់ដោយផ្ទាល់មាត់ថា គ្មានរោគសញ្ញា COVID-19 ដែរឬទេ?

ក្រុមហ៊ុនអាជីវកម្ម ឬម្ចាស់កម្មវិធីត្រូវតែបដិសេធមិនឱ្យចូលទៅកាន់ទីកន្លែងកន្លែងបិទជិតសម្រាប់បុគ្គលណាម្នាក់ដែលបង្ហាញ ឬប្រាប់ថាមានរោគសញ្ញា COVID-19។ អាចដាក់ឱ្យអនុវត្តប្រព័ន្ធគ្រួតពិនិត្យ បុគ្គលទាំងអស់ដែលចូលទៅកាន់ទីកន្លែងដើម្បីរករោគសញ្ញា COVID-19។ ការវាយតម្លៃដោយខ្លួនឯង និង/ឬការបញ្ជាក់ដោយផ្ទាល់មាត់ គឺជាវិធីសាស្ត្រដែលអាចទទួលយកបានសម្រាប់ការពិនិត្យរោគសញ្ញា COVID-19។ ត្រូវបិទស្លាកផ្សព្វផ្សាយអំពីការវាយតម្លៃរោគសញ្ញាដោយខ្លួនឯងនៅជុំវិញបរិវេណខាងក្រៅទីកន្លែង។



តើនៅពេលណាដែលលក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់ (បទបញ្ជារបស់មន្ត្រីសុខាភិបាលលេខ 21-03) នឹងត្រូវដកចេញ?

លក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិតនៅតែមានសុពលភាពសម្រាប់អនុវត្តនៅទីកន្លែងសាធារណៈដូចជា បារ ភោជនីយដ្ឋាន និងហាងលក់វាយ រហូតដល់ទាល់តែ លក្ខណៈវិនិច្ឆ័យសម្រាប់ការដកបទបញ្ជាពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិត ត្រូវបានបំពេញ។

ក្នុងនាមនិយោជក តើខ្ញុំចាំបាច់ត្រូវបន្តអនុវត្តតាមស្តង់ដារបណ្តោះអាសន្ននៃការបង្ការជំងឺ COVID-19 (ETS) របស់ Cal/OSHA ដែរឬទេ?

ត្រូវហើយ និយោជកត្រូវបន្តអនុវត្តតាមលក្ខខណ្ឌសម្រាប់និយោជករបស់ [Cal/OSHA](#)។ ការណែនាំតាមមូលដ្ឋានអាចមានលក្ខណៈការពារ និងវិភាគជាងលក្ខខណ្ឌរបស់រដ្ឋ។ [បទបញ្ជាស្តីពីការពាក់ម៉ាស់នៅកន្លែងបិទជិតរបស់មន្ត្រីសុខាភិបាល Alameda](#) គឺមានលក្ខណៈតឹងរឹងជាងបទបញ្ជាស្តីពីការពាក់ម៉ាស់របស់ ETS ដើម្បីទប់ស្កាត់ជំងឺ [COVID-19 របស់ Cal/OSHA](#) ដូច្នេះនិយោជកត្រូវគោរពតាមលក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់របស់ខោនធីហើយបន្តអនុវត្តតាមបទបញ្ជាផ្សេងទៀតនៅក្នុង [Cal/OSHA COVID-19 Prevention ETS](#)។

[ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរណាមួយ សូមផ្ញើអ៊ីមែលទៅកាន់ CovidRecovery@acgov.or](mailto:CovidRecovery@acgov.or)



បទបញ្ជាមេរៀន
សខាភិបាល
លេខ 21-04

លក្ខខណ្ឌពាក់ម៉ាស់សម្រាប់បុគ្គលដែលបានចាក់វ៉ាក់សាំងពេញលេញនៅទីកន្លែងបិទជិតមានកម្រិត
(កាលបរិច្ឆេទចាប់អនុវត្ត៖ថ្ងៃទី01 ខែវិច្ឆិកា ឆ្នាំ2021)

